



## 有關財務匯報局（「財匯局」）證券交易徵費通知

根據香港政府《2019年財務匯報局（修訂）條例》及《〈2019年財務匯報局（修訂）條例〉（生效日期）公告》，由2022年1月1日（「生效日期」）起，香港證券買賣交易須按成交額之0.00015%繳付財匯局交易徵費。為此本行將由生效日期起於本行證券服務收費內新增此項財匯局交易徵費。

如有任何查詢，請致電證券買賣服務熱線8796 8828。

澳門商業銀行 謹啟  
2021年11月30日

### **Notice of Financial Reporting Council ("FRC") Transaction Levy on Stock Transactions**

According to the Financial Reporting Council (Amendment) Ordinance 2019 and Financial Reporting Council (Amendment) Ordinance (Commencement) Notice issued by HKSAR Government, FRC Transaction Levy will be payable for both sale and purchase of Hong Kong stocks at a rate of 0.00015% of the transaction amount with effect from 1 January, 2022 ("Effective Date"). Hence starting from the Effective Date, FRC Transaction Levy will be included to our Bank Service Charges for Securities Services.

For enquiry, please contact Securities Trading Service Hotline at 8796 8828.

Banco Comercial de Macau  
30 November 2021